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Abstract (en)
[origin: CA2046004A1] The invention relates to a fuel for gasoline engines and diesel engines, containing small amounts of an ester of a mono-
and/or poly-carboxylic acid with an alkyl alkanolamine or alkyl aminopolyalkylene glycol of the general formula (I): (I) in which R1 is a C6-C30-alkyl
radical, R2 is a C6-C30 -alkyl radical or a hydroxyalkyl radical of the general formula (II): (II) and R3 is a hydroxylalkyl radical of formula (II), in which
R4 is hydrogen or a C1-C6-alkyl radical and m is an integer from 0 to 100.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Kraftstoffe für Ottomotoren und Dieselmotoren, enthaltend geringe Mengen von Estern von Monocarbonsäuren und/oder
Polycarbonsäuren mit Alkylalkanolaminen bzw. Alkylaminopolyalkylenglykolen der allgemeinen Formel I <IMAGE> in der R1: einen C6- bis C30-
Alkylrest, R2: einen C6- bis C30-Alkylrest oder den Hydroxylalkylrest der allgemeinen Formel II <IMAGE> und; R3: den Hydroxyalkylrest der
allgemeinen Formel II bedeuten, wobei R4 Wasserstoff oder einen C1- bis C6-Alkylrest und m die Zahlen von 0 bis 100 bedeuten.
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